
Nr. Broby Antenneforening  
Generalforsamling d. 20-03-2024 i verandaen i hallen  
 
5 medlemmer mødt + Erik Madsen + bestyrelsen + Jesper suppleant 
 

1. Valg af Dirigent.  
Bestyrelsen foreslog Erik Madsen. 
Erik Madsen konstaterede, at generalforsamlingen er lovligt indvarslet og dermed 
beslutningsdygtig. Ingen protester. 
  

2. Aflæggelse af formandsberetning:  
 
Mikael aflagde beretning –  
 
Mikael takkede bestyrelsen for et godt samarbejde. 
 
Spørgsmål fra salen: 
 
Alfred spurgte til nogle af de firmaer, som har gravet kabler over – om det firma, der skylder os 
penge, er det firma, der gik konkurs. Det er det ikke, men Leif kunne fortælle, at der er 5 forskellige 
firmaer, der har gravet kabler over i vores område. 
 
Beretningen blev godkendt.  
  

3. Aflæggelse af regnskab:  
 
Leif udleverede regnskabet og gennemgik hovedtrækkene. 
Årets resultat ligger meget tæt på det, som vi budgetterede – så det er vi meget glade for. 
 
Spørgsmål fra forsamlingen: 
 
Der var ingen spørgsmål fra salen til regnskabet. 
 
Regnskab blev godkendt. 
 
Det endelige budget er ikke gjort færdigt på grund af de ufærdige sager fra sidste år. Vi har dog 
lavet et foreløbigt budget, der siger et plus på kr. 10.000 ca.  
 
Vi prøver at drive foreningen, så vi har overskud – men da vores formål ikke er at puge penge 
sammen prøver vi at holde pengene i gang til gavn for medlemmerne. 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 

4. Fastsættelse af kontingent og gebyrer  
 
Vi foreslår at kontingentet fortsætter uændret i 2024 – altså kr. 240,00 om året.Beslutningen 
godkendt.  



  
5. Indkomne forslag  

Bestyrelsen foreslår at Leif Thomsen indstilles som æresmedlem af Nr. Broby 
Antenneforening.  
 
Der er ikke andet end titlen i sagen – generalforsamlingen godkendte æresmedlemsskabet. 
 
Leif takkede for og accepterede titlen og takkede med nedenstående ord for titlen: 
 

Jeg accepterer at modtage æresmedlemsskabet. 

Tak 

Og så vil jeg lige knytte et par ord til dette: 

Nr. Broby Antenneforening blev stiftet d. 18/3 1975. En lille kreds af 
indbyggere havde tidligere fostret ideen. Det første år var der 68 
medlemmer. Initiativtagerne fik i samarbejde med Nr. Broby 
Kommune anvist et sted i det nye boligkvarter Krogsgårdsvej, hvor 
man kunne rejse en antennemast. Næste år er det 50 år siden. Så den 
18/3 2025 kan Nr. Broby Antenneforening fejre 50 års jubilæum. 

Grundideen for denne nye antenneforening var levering af TV og 
internet til borgere i byen i bedste kvalitet og til den rigtige pris.  

Igennem de 17 år jeg nu har været medlem af bestyrelsen, har vi 
sammen i bestyrelsen forsøgt at leve op til denne målsætning. Den 1. 
januar 2008 opstartede vi samarbejdet med YouSee. Talrige 
forhandlinger mellem YouSee og bestyrelsen har videreudviklet 
forsyningen af TV og internet og samtidig sikret, at Nr. Broby 
Antenneforening i dag holder meget konkurrencedygtige priser. En 
anden vigtig samarbejdspartner har været DKTV, der har stået for 
opgraderinger af vores antenne-kabelnet. 

Udskiftning af bestyrelsesmedlemmer har været minimal. Under hele 
dette arbejde har samarbejde præget bestyrelsesarbejdet. Der er nu 
sat et generationsskifte i gang, og det er sundt og tegner godt. 



Men et lille pift til de “gamle i bestyrelsen”: Hold øje med de unge 
løver!  Lad dem udvikle og forny, lad dem få plads, og hjælp dem så til 
at finde den rigtige vej fremad. Så tror jeg, at Nr. Broby 
Antenneforening stadig har sin berettigelse: Nemlig levering af TV og 
internet i bedste kvalitet og til den rigtige pris. 

  
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer  

På valg er Leif Thomsen og Mogens Hansen. Mogens genopstiller. Det gør Leif ikke.  
Bestyrelsen foreslår Jesper Spatzek Nielsen som fuldt bestyrelsesmedlem.  
 
Jesper og Mogens blev valgt med applaus 
 

 
7. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen.  

Bestyrelsen foreslår Mathias Jordan Svendsen som 1. suppleant – og Bjarne Sloth Jensen 
som 2 suppleant. 

 
       Alle valgt med applaus. 
 

  
8. Valg af revisorer  
       Finn Knudsen modtager genvalg som revisor. Bestyrelsen foreslår Kristine Rasmussen som          
       revisor nr. 2. 
 
       Alle valgt med applaus. 
 
 
9. Valg af Revisorsuppleant  

Finn Pedersen genvalgt  
  
Valgt med applaus.  
  

10. Eventuelt  
 
Alt kan drøftes intet kan besluttes. 
 
Alfred spørger til hvem, der skal overtage økonomidelen – svaret fra bestyrelsen var, at vi 
har lavet aftale med Leif om at hjælpe os det næste års tid i hvert fald for at lave overgang 
til en ny i bestyrelsen. 
 
 
 
 



  
Referent:  
Sekretær Gitte Borup / 21. marts 2024  


